
 
 Zápis 

ze Zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky 
konaného dne 10.3.2025 v 18,00 hod. v sále KD 

 
1. Zahájení. Určení ověřovatelů a zapisovatele 
 
Zahájení zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky provedla starostka obce Leona 
Kučerová v 18,00 hod. v sále KD. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. 
Informace podle § 93, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. o obcích byla zveřejněna v souladu se 
zákonem po dobu nejméně 7 dnů a to od 3.3.2025 do 10.3.2025. Současně byla zveřejněna 
na elektronické úřední desce a vyhlášena místním rozhlasem.    

Dle prezenční listiny zastupitelů (viz. příloha č.1) je přítomno 8 z celkového počtu 
9 zastupitelů, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§92, odst.3 Zákona). Dále je 
přítomno 9 občanů.  

Starostka navrhla ověřovateli zápisu p. místostarostu Kroupu a p. zastupitele Jelínka, 
zapisovatelem určila účetní Janu Gabrhelovou. 

 
Starostka informovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 16.12.2024 

byl ověřovateli ověřen bez připomínek a zápis je zveřejněn na webu obce. 
 
2. Projednání programu VZZO 
 
Starostka sdělila, že navrhuje programu jednání zastupitelstva obce tak, jak byl zveřejněn na 
úřední desce. 
 
Usn. č. 1) ZO schvaluje program dle přílohy č. 2.  
  
Hlasování:  pro 8 – proti 0 – zdržel se 0 

3. Rozpočtové opatření č. 11/2024, 1/2025, 2/2025 

Starostka informovala, že v rámci rozpočtových opatření č.11/2024 a 1-2/2025 došlo k 
přesunům mezi jednotlivými položkami rozpočtu v rámci přesunu mezi kapitolami. Nedošlo 
ke změnám salda rozpočtu a tudíž z časových důvodů nepředčítala jednotlivé změny. 
Rozpočtová opatření jsou k nahlédnutí.  
ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 11/2024 a 1-2/2025. 
 
 
4. Inventarizační zpráva za rok 2024 
 
Starostka informovala, že byly provedeny řádné inventury majetku. Inventarizační komise ve 
složení xxxxxx neshledala žádné inventarizační rozdíly. Komise navrhuje vyřadit majetek, 
který je zastaralý, nepoužívaný či rozbitý a neopravitelný - rozpis majetku v příloze. 
 
Usn. č. 2) ZO schvaluje inventarizační zprávu za rok 2024 v předloženém znění 
a schvaluje vyřadit majetek dle přílohy. 
 
Hlasování:  pro 8 – proti 0 – zdržel se 0 
 
 
 
 
 
 
 
5. Žádost o spolufinancování sociálních služeb v ORP Znojmo 



 
Starostka informovala, že se jedná o opětovné projednání žádosti města Znojma 
o spolufinancování sociálních služeb v ORP Znojmo, neboť dosud nebylo k žádosti přijato 
žádné usnesení. 
 
Po poradě zastupitelů se navrhuje částka příspěvku 37.000,- Kč. 
 
Usn. č. 3) ZO schvaluje finanční příspěvek - dar městu Znojmu na spolufinancování 
terénních sociálních služeb v rámci ORP Znojmo v roce 2025 ve výši 37.000,- Kč. 
 
Hlasování:  pro 7 – proti 1 – zdržel se 0 
 
6. Kalkulace stočné 2025 
 
Starostka sdělila, že kalkulaci ceny si obec nechává zpracovat ekonomem Vodárenské 
akciové společnosti a kalkulovaná cena zohledňuje skutečné výdaje roku 2024. Jedná se o 
státem regulovanou cenu. Pro rok 2025 vychází kalkulovaná cena 54,50 bez DPH, tj. 61,04 
Kč vč. DPH. Oproti roku 2024 se jedná o navýšení o 0,71 haléřů. Nicméně je třeba 
přihlédnout k velkým úsporám za el.energii díky vybudované fotovoltaické elektrárně. Proto 
navrhla starostka cenu za stočné ponechat ve stejné výši jako v roce 2024. 
 
Usn. č. 4) ZO schvaluje cenu pro rok 2025 za odvádění odpadních vod - stočné 
v částce 53,86 bez DPH, tj. 60,32 vč. DPH. 
 
Hlasování:  pro 8 – proti 0 – zdržel se 0 
 
 
7. Strategický rozvojový plán  
 
Starostka informovala k tomuto bodu, že stávající strategický plán rozvoje obce skončil 
v roce 2024, a tudíž je potřeba schválit priority a záměry na další období 2025 - 2028. 
 
Usn. č. 5) ZO schvaluje Strategický plán rozvoje obce Hluboké Mašůvky na období 
2025-2028 v předloženém znění. 
 
Hlasování:  pro 8 – proti 0 – zdržel se 0 
 
 
8. Vyúčtování poskytnuté dotace 2024 - Junák 
 
Starostka informovala, že Junák obdržel v roce 2024 od obce dotaci ve výši 20.000,- Kč na 
táborové vybavení. Junák předložil vyúčtování doložením faktur za nákup stanové plachty, 
konstrukce pro plachtu, stanových matrací a regálů do táborové kuchyně v celkové částce 
58.664,- Kč. 
 
Usn. č. 6) ZO schvaluje vyúčtování poskytnuté dotace Junak - Svaz skautů a skautek, 
Hluboké Mašůvky v předloženém znění. 
 
Hlasování:  pro 8 – proti 0 – zdržel se 0 
  
 
 
 
 
 



9. Vyúčtování poskytnuté dotace 2024 - TJ Sokol 
 
Starostka sdělila, že TJ Sokol Hl. Mašůvky obdržel v roce 2024 od obce dotaci ve výši 
230.000,- Kč na spolufinancování nového multifunkčního hřiště v areálu fotbalového hřiště. 
Vyúčtování dotace bylo doloženo fakturou za realizaci umělého povrchu v celkové částce 
přes 500 tis. Kč, přičemž 200 tis. Kč spolufinancoval Jihomoravský kraj. 
K novému hřišti je vydaný provozní řád, který je v místě vyvěšen, a je přístupné veřejnosti. 
 
Usn. č. 7) ZO schvaluje vyúčtování poskytnuté dotace TJ Sokol Hluboké Mašůvky 
v předloženém znění. 
 
Hlasování:  pro 8 – proti 0 – zdržel se 0 
 
 
10. Žádost o věcné břemeno - p.č. 1655/15, 1655/16 akce “Hl.Mašůvky, př. k NN Ing. 
Chropovský” 

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost EG.D o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí 
o zřízení věcného břemene pro uložení přípojky kabelu NN v pozemcích p.č. 1655/15 
a p.č. 1655/16. Jedná se o proluku v zástavbě na Nivách - pozemek je ve vlastnictví 
Ing. Chropovského. Kabel povede v části, kde je zeleň. 

 
Usn. č. 8) ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
s EG.D, s.r.o. pro uložení kabelu NN v pozemcích p.č. 1655/15 a 1655/16 v k.ú. Hluboké 
Mašůvky v rámci akci “Hluboké Mašůvky, př. kNN Ing. Chropovský”. Cena za věcné 
břemeno ve výši 2.000,- Kč. 
 
Hlasování:  pro 8  – proti 0 – zdržel se 0 
 
11. Pronájem části pozemku p.č. 2742/1 a p.č. 513/78 v k.ú. Hluboké Mašůvky - parkovací 
stání 

Starostka informovala k tomuto bodu: jedná se o pozemek před novým bytovým domem 
č.pop. 80, kde jsme v minulosti schvalovali již několik pronájmů za účelem parkování vozidla 
pro bydlící v tomto domě.  

Tento záměr pronájmu byl projednán na prosincovém zastupitelstvu na žádost xxx, bydlícího 
v tomto domě. 

V rámci zveřejněného záměru obec obdržela 1 nabídku: xxxx nabízí 500,- Kč / rok za 
parkovací místo. 

 
Usn. č. 9) ZO schvaluje pronájem části pozemku p.č. 2742/1 a p.č. 513/78 v k.ú. 
Hluboké Mašůvky o výměře cca 15 m2, xxxx, za účelem parkování 1 vozidla, za cenu 
500,- Kč/rok. Nájemní smlouva na dobu neurčitou s 3 měsíční výpovědní lhůtou. 
  
Hlasování:  pro 8 – proti 0 – zdržel se 0 
 
 
 
 
 
 



12. Informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných projektů a o postupu 
řešení uložených úkolů  

Starostka informovala, že v následujících dnech bude vyhlášen opětovně sběr návrhů 
v rámci participativního rozpočtování obce. Návrhy od občanů se budou přijímat do konce 
května a vyčleněno je v rozpočtu obce 200 tis. Kč. Dochází ke změně v tom, že přijaté 
návrhy budou hodnotit zastupitelé, nebude probíhat hlasování mezi občany. 

Svoz velkoobjemového odpadu nebude probíhat sběrem přímo z domácností, ve dnech 
12.-13.4. bude u hasičské zbrojnice umístěn kontejner na sběr velkoobjemového odpadu. 

Starostka dále informovala o novele zákona, která zavádí zákaz pálení materiálu rostlinného 
původu. 

Dále informovala, že byla naše obec oslovena Českým rozhlasem, který každoročně pořádá 
pouť do poutních míst. Letos se tato pouť s Českým rozhlasem uskuteční dne 15.6. od 15:00 
hod. 

Místostarosta Ing. Malec informoval: 

- byla ukončena údržba lesů, prosekání, prořezání stromů, údržba zeleně, 
- dokončují se hnízda tříděného odpadu (betonování, oplocené zástěny), 
- čištění obce po zimní údržbě bude provedeno pracovníky obce, 
- plánované akce 2025: elektrický kabel ke koupališti z ČOV (sdílení energie 

z fotovoltaické el.), oprava plotu a rozvodů EE na koupališti, chodník ke hřišti vč. 
veřejného osvětlení, výstavba skladu sypkých materiálů, oprava střechy obecní úřad 
a škola (řešení zatékání). 

Místostarosta M. Kroupa informoval o nejbližších plánovaných akcích: dne 22.3. Velikonoční 
tvoření, dne 30.4. Čarodějnice, dne 3.5. jarní vycházka Plenkovice. Dále informoval, že obec 
obdržela pozvání pořádající obce Žerůtky na Hry bez hranic, které se budou konat dne 
2.8.2025. Z kapacitních důvodů je možné za obec účast 1 týmu (3 členové budou ze 
zastupitelů, 7 bude občanů) - tudíž, kdo z občanů má zájem se zúčastnit, může obec 
kontaktovat. 
 
ZO bere na vědomí informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných 
projektů a o postupu řešení.   
 
Byly prezentovány na projektoru fotografie z akcí.  

 
13. Diskuze 
 
Starostka vyzvala k diskuzi.  
Občanka se dotazuje, kolik zaměstnává obec technických pracovníků a zda se bude jejich 
počet navyšovat. Místostarosta J. Malec odpověděl, že obec zaměstnává 4 pracovníky + na 
částečný úvazek 1 pracovnice ČOV a na částečný úvazek 1 pracovnice úklidu. 

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil. 

14. Závěr 
 
Starostka jednání v 18:45 hod. ukončila. 
 
Přílohy zápisu: 
 

1. Prezenční listina zastupitelů 
2. Program ZZO 



3. Inventarizační zpráva za rok 2024 
4. Strategický plán rozvoje obce na období 2025 - 2028 
5. Vyúčtování dotace Junák 
6. Vyúčtování dotace TJ Sokol Hl.Mašůvky 

 
 
 

V Hlubokých Mašůvkách dne 11.3.2025 
 
 
 

 
Starosta      Místostarosta 

 
 
Zapsala:  Jana Gabrhelová        _______________________ 
 
 
Ověřil:            Michal Kroupa                 _______________________ 
  
         
                       Miroslav Jelínek                _______________________ 


